
Geachte raad,

Namens de VVE Zwet in Bergen willen wij graag u aandacht voor het volgende.
Aankomende donderdag behandelt u in de raadsvergadering de evaluatie van het afvalbeleid.
Op dit moment krijgen bewoners van de hoogbouw geen bak met oranje deksel,dus een bak om 
gescheiden afval in te deponeren.
Dit is te begrijpen als in de omgeving van de hoogbouw geen ruimte is om een dergelijke bak te 
plaatsen.
Nu is er in Bergen echter veel hoogbouw waar naast ruimte voor de groene bak ook een oranje bak 
voor plastic te plaatsen 
De VVE Zwet is een voorbeeld van dergelijke hoogbouw.
Als eigenaren en bewoners van VVE Zwet vinden wij het milieu belangrijk en willen graag ons afval 
scheiden om zo het aantal kilo's restafval
per inwoner naar beneden te brengen.
Wij  hopen dat de raad alsnog besluit om ook bewoners in hoogbouw de mogelijkheid te bieden hun 
pmd afval te scheiden en de oranje bak
bij hoogbouw met de hiervoor benodigde ruimte toe te staan.

Vriendelijk groeten,

Bestuur VVE Zwet 


